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PROTOKÓŁ 
z XXIV sesji Rady Gminy w dniu 8 stycznia 2009 r. 

pod przewodnictwem Pani Teodory Wójcik – Przew. R.G.  
 

Stan rady  - 15 osób 
Obecnych - 10 osób 
 
Nieobecnych usprawiedliwionych - 4 osoby 
1. Pan Jacek Lisiecki  
2. Pan Jan Mistewicz 
3. Pan Dariusz Uchman   
4. Pan Marek Walecki 
 
Nieobecnych nieusprawiedliwionych – 1 osoba  
1. Pan Tomasz Szczęśniak 
 
W sesji uczestniczyli z gminy: 
1. Pan Krzysztof Miklaszewski - Wójt Gminy 
2. Pani Kinga Łoniewska  - Sekretarz Gminy 
3. Pani Hanna Brynk   - Skarbnik Gminy 
4. Pan Arkadiusz CzyŜewski  - Radca Prawny 
5. Pani Katarzyna Korzeń  - Kierownik GOPS 
6. Pani Mirosława Cabaj  - Kier. Ref. GKR 
 
Kierownicy jednostek organizacyjnych : 
1. Pani Danuta Grzegorczyk  - Dyr. GBP w Cegłowie 
2. Pan Waldemar Jabłoński  -  Kier. SP ZOZ w Cegłowie  
3. Pani Beata Walas   - Dyr. Zesp. Szkol. w Cegłowie 
4. Pani Anna Stelmaszczyk  - Dyr. Szkoły Podst. w Podcierniu 
5. Pani Jadwiga Rybińska  - Dyr. Zesp. Szkol. w Piasecznie 
6. Pan Zygmunt Boruta  - Dyr. Szkoły Podst. w Wiciejowie 
7. Pan Jerzy Murawski  - Kier. ZGK w  Cegłowie 
oraz sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Ad. pkt. 1. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Pani Teodora Wójcik – dokonała otwarcia XXV 
zwyczajnej sesji Rady Gminy w Cegłowie. 
Otwieram XXV zwyczajną sesję Rady Gminy w Cegłowie. Na sali jest 10 radnych . Uchwały 
podejmowane będą prawomocne. Witam serdecznie wszystkich zgromadzonych państwa 
radnych, Wójta, pracowników Urzędu, państwa sołtysów, Dyrektorów i Kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy, witam mieszkańców i prasę oraz wszystkich 
zgromadzonych.  
 
Ad. pkt. 2. 
Porządek obrad dzisiejszego spotkania jest następujący: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłoŜeniu protokołu z XXIII zwyczajnej  sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Wójta o realizacji zadań  bieŜących. 
5. PrzedłoŜenie sprawozdań z pracy stałych Komisji Rady Gminy za 2008 rok 
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6. PrzedłoŜenie sprawozdania z pracy Rady Gminy za 2008 rok 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
-  uchwalenia planów pracy na 2009 rok stałych Komisji Rady Gminy 
8. Interpelacje i zapytania. 
9. Sprawy bieŜące, 
10. Przyjęcie protokołu z XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
11. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Kto z państwa radnych chciałby zgłosić coś do porządku 
obrad? Bardzo proszę. 
Przewodniczący Komisji Finansów -  Pan Marcin Uchman – Ja chciałbym zgłosić punkt 
po informacji Wójta – Informacje z prac komisji w okresie między sesyjnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy – W tym roku 2009? 
Pan Marcin Uchman – Tak, te Komisje, które obradowały w styczniu. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 
wniosku Przewodniczącego Komisji Finansów - Pana Marcina Uchmana proszę o 
podniesienie ręki do góry? 
Jednogłośnie. Głosowało 10 osób obecnych na sali obrad. 
Dziękuję bardzo. 
Proszę państwa, kto z państwa radnych jest za przyjęciem obrad z wprowadzonym punktem 
po punkcie 4. Numeracja się zmieni i będzie punkt 5 sprawozdania z pracy Komisji Rady 
Gminy w 2009 roku.  
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tego porządku obrad? 
Dziękuję. Jednogłośnie. / Głosowało 11 osób obecnych na sali obrad /. 
 
Ad. pkt. 3. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Informuję państwa, Ŝe protokół jest wyłoŜony. 
 
Ad. pkt. 4. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Bardzo proszę Pana Wójta na temat realizacji bieŜących 
zadań. 
Wójt Gminy – Pan Krzysztof Miklaszewski – Jest kilka takich istotnych informacji – 
mianowicie dwa wnioski złoŜone do RPO przez gminę : 
- na rozbudowę kanalizacji i rozbudowę oczyszczalni ścieków – przeszły juŜ pozytywną 

weryfikację pod względem formalnym oraz 
- modernizacja drogi Huta Kuflewska – Wola Stanisławowska – wniosek równieŜ przeszedł 

pozytywną formalną weryfikację. 
Niestety niekorzystnie zakończyła się sprawa wniosku z powiatu na modernizację dróg 
lokalnych tzw. „ schetynówki”. W pierwszym podejściu wniosek ten został odrzucony. Jest 
złoŜona reklamacja czyli odwołanie ale szansa na przeforsowanie tego jest  Ŝadna. 
Inna dobra informacja to , Ŝe od 3 lutego zaczyna się nabór wniosków do Programu Obszarów 
Wiejskich . W Cegłowie jak wiecie państwo jesteśmy przygotowani bo posiadamy Plan 
Odnowy Wsi. Myślę, Ŝe w lutym będziemy mieli równieŜ spotkanie w Kiczkach, gdzie Plan 
Odnowy Wsi będzie  przyjęty przez społeczność miejscową, lokalną . To chyba  wszystkie 
informacje takie istotne, Pani Przewodnicząca.  
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Przewodniczących stałych 
Komisji Rady Gminy, jeŜeli były posiedzenia w roku 2009 o sprawozdanie. 
Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów. 
Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Marcin Uchman  - komisja zebrała się 6 
stycznia 2009 roku. Naszym celem było ustosunkowanie się do pisma sołtysów odnośnie 
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podwyŜki. Zajmowaliśmy się równieŜ problemem jakim jest dopłacanie za śmieci w naszej 
gminie oraz przygotowaliśmy sprawozdanie i plan pracy na ten rok. 
Podjęliśmy następujący wniosek : 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie przejęcia od właścicieli nieruchomości połoŜonych na 
terenie gminy Cegłów niektórych obowiązków w zakresie utrzymania porządku i czystości. 
 

Komisja wnosi o stopniowe urealnienie zryczałtowanej opłaty za odbiór odpadów. 
Komisja proponuje zwiększenie ww. opłaty do 4 zł od 1 kwietnia 2009 r. oraz do 5 zł od  
1 stycznia 2010 r. 
Akceptację projektu uchwały Komisja warunkuje przeprowadzeniem przez Gminę cyklu 
działań proekologicznych, w szczególności: 
- wykonanie  uchwały Nr XIX/95/08 w sprawie: ustalenia zadania obejmującego budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków do dofinansowania ze środków Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
- zakup zbiorczych pojemników do segregacji odpadów dla poszczególnych sołectw gminy 
(analogicznie jak w gminie wiejskiej Mińsk Mazowiecki) 
- organizacja cyklu konkursów o tematyce proekologicznej dla dzieci i młodzieŜy z terenu 
gminy. 

Dodatkowo Komisja przyjmuje stanowisko, iŜ wzrost opłaty winien być połączony ze 
zwiększeniem limitu wystawiania worków z popiołem do 2szt. 

Wniosek ten przeszedł 4 głosami za, przy 1 przeciw . 
Wypracowaliśmy równieŜ następującą opinię: 
- W związku z pismem z dnia 11. 12. 2008 r. skierowanym przez sołtysów w sprawie 

podwyŜszenia prowizji od zebranych : podatku rolnego, nieruchomości i leśnego oraz 
opłaty śmieciowej Komisja przyjęła stanowisko rekomendujące wstrzymanie wzrostu 
stawek procentowych prowizji od zebranych kwot podatku rolnego, nieruchomości, 
leśnego oraz opłaty śmieciowej . Uzasadnienie: aktualnie trwają zaawansowane prace 
legislacyjne nad projektem ustawy o funduszu sołeckim, która to ureguluje w kwestii 
wynagrodzenia dla sołtysów. Przewidywany jest równieŜ wzrost prowizji z uwagi na 
przekwalifikowanie gruntów pod budynkami, tym samym wzrośnie podstawa do 
naliczania prowizji.  
Opinia przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Pracowaliśmy równieŜ nad planem pracy ale ten plan przedstawię później przed uchwałą a 
sprawozdanie to teŜ w kolejnym punkcie. Dziękuję. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pani Maria Orzechowska. 
 
Pani Maria Orzechowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna  
spotkała się w okresie między sesyjnym jeden raz 5 stycznia 2009 r. i opracowała na tym 
posiedzeniu plan pracy komisji i przyjęła sprawozdanie z pracy komisji za 2008 rok. 
Dziękuję. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy –Dziękuję bardzo. Jeszcze Komisja Rolnictwa.  
Pan Mistewicz nieobecny – w zastępstwie Pan radny Janicki. 
Pan Krzysztof Janicki – radny – Komisja Rolnictwa , Bezpieczństwa Publicznego, Ochrony 
Środowiska i Ochrony p/PoŜarowej spotkała się raz w okresie między sesyjnym – 6 stycznia. 
Na posiedzeniu zajmowaliśmy się planem pracy na rok 2009 i przyjęliśmy sprawozdanie z 
pracy Komisji za ubiegły rok. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Punkt następny – przedłoŜenie 
sprawozdań z pracy stałych Komisji Rady Gminy za 2008 rok. 
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Ad. pkt. 5. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych: 
 
Komisja w składzie: 
1. Wójcik Teodora – przewodnicząca 
2. Grasiak Andrzej 
3. Kozłowska Małgorzata 
4. Orzechowska Maria 
5. Szczęśniak Tomasz 
6. Uchman Dariusz 
W 2008 r. obradowała na 9 posiedzeniach indywidualnych i 3 wspólnych. 
Posiedzenia Komisji oraz ich zakres tematyczny był zgodny z planem pracy zatwierdzonym 
przez Radę Gminy i przedstawiał się następująco: 
 
1.  14.01.2008r. - opracowanie planu pracy Komisji na 2008 rok, 

- analiza i opiniowanie „Regulaminu płac i nagród w placówkach    oświatowych 
prowadzonych przez gminę na 2008 rok. 

Wypracowano wnioski w sprawie: 
- podwyŜszenia dodatków za wychowawstwo dla nauczycieli, 
- doprecyzowania zapisów regulaminu. 
 
2.  24.01.2008r. – stworzenie Programu Rozwoju Kultury na terenie gminy Cegłów, 

(posiedzenie Komisji odbyło się w poszerzonym gronie; obecni byli: Wójt Gminy, 
Przewodniczący Rady Gminy, dyrektorzy szkół, przedstawiciele KGW, Kulturalnej 
Przystani, Caritas, Koła Emerytów, Klubu Sportowego, GOPS, ODR, dyr. GBP, prasy). 

Wypracowano wnioski w sprawie: 
- reaktywowania Gminnych Wieści z załącznikiem o pracy Rady i Urzędu gminy, 
- ufundowania nagrody Wójta dla uzdolnionego ucznia – „artysty” oraz najlepszego 
„sportowca”, 
- stworzenie gminnego zespołu tanecznego( jeŜeli będzie zainteresowanie) wraz z 
pozyskaniem funduszy zewnętrznych na jego funkcjonowanie. 
 
3. 11.02.2008r. –  wspólne posiedzenie wszystkich Komisji RG w sprawie opiniowania 

projektu budŜetu na 2008 rok. 
Wnioskowano w sprawie: 
- rozpoczęcia w 2008 roku budowy III etapu kanalizacji w Cegłowie( w ostateczności 
zaciągnięcie kredytu do kwoty 800 tys. zł) 
- dokonania zmian w wieloletnim planie inwestycyjnym. 
 
4. 18.02.2008r.  - zajęcie stanowiska w sprawie zwiększenia ilości punktów sprzedaŜy 

napojów alkoholowych (radni , członkowie Komisji takiego stanowiska nie zajęli), 
- pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

wraz z poprawkami Komisji, 
- ustalenie zasad korzystania ze stołówek szkolnych, 
- bezpieczeństwo dzieci i młodzieŜy w Cegłowie i okolicach. 
Wypracowano następujące wnioski w sprawie: 
- wzmoŜenia bieŜącej kontroli punktów sprzedaŜy alkoholu osobom nieletnim oraz 
spoŜywania napojów alkoholowych w obrębie sklepów (do GKRPAiN), 
- poprawienia bezpieczeństwa w Cegłowie i okolicach (do Komisariatu Policji w Mrozach). 
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5. 14.03.2008r.  - zapoznanie się ze sprawozdaniem GKRPAiN za 2007 rok, 

- zapoznanie się z projektem Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy Cegłów na 
2008 rok. 

Wypracowano wnioski w sprawie: 
- zmian w Gminnym Programie, 
- opracowania zasad udzielania pomocy materialnej w ramach działania  GKRPAiN, 
- ustalenia nadzoru prowadzenia świetlic środowiskowych funkcjonujących na terenie gminy. 
 
6. 5.06.2008r.  - nabór do przedszkoli gminnych na 2008\2009 rok, 

- analiza wydatków przeznaczonych na przedszkola publiczne naszej gminy za rok 2007, 
- przedszkola rodzinne (brak oferty w gminie), 
- zapoznanie się z wynikami sprawdzianu po klasie VI w szkołach w Cegłowie, Podcierniu 
i Wiciejowie. 

 
7. 31.07.2008r.   – wspólne posiedzenie wszystkich Komisji RG w sprawie Planu 

Rozwoju Lokalnego Gminy Cegłów na lata 2007-2013. 
 

8. 25.08.2008r.   – ocena przygotowania placówek oświatowych w perspektywie 
nadchodzącego roku szk. 2008/2009 (posiedzenie wyjazdowe), 
- analiza projektów arkuszy organizacyjnych szkół i przedszkoli na rok szk. 2008/2009, 
- aktualny nabór do szkół i przedszkoli. 

 
Wszelkie uwagi członków Komisji w/w sprawach jak równieŜ bieŜni wokół stadionu 
przekazano Wójtowi Gminy. 
 
9.  25.09.2008r.  - wspólne posiedzenie w sprawie analizy i opiniowania po poprawkach 

Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Cegłów na lata 2007-2013. 
 

10.  6.11.2008r.   –działalność Gminnej Biblioteki Publicznej w kontekście jej działań 
kulturalnych, 
- informacja dot. Posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ, 
-informacja Przewodniczącej RG w sprawie stanowiska gmin wiejskich w zakresie oświaty 
wypracowanego na IX Kongresie Gmin Wiejskich w dn. 28.10.2008r. 
- kwestia nadania imienia Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Cegłowie. 

 
Wnioskowano w sprawie rozszerzenia zapisu w Statucie GBP dotyczącego aktualnej 
działalności kulturalnej biblioteki. 
 
11.  20.11.2008r.  – sport w gminie Cegłów; spotkanie z udziałem Prezesa KS Jutrzenka 

oraz innymi działaczami  sportowymi. 
Wypracowano nst. wnioski w sprawie: 
- dokończenia modernizacji obiektu sportowego w Cegłowie, 
- oświetlenia boiska sportowego i uporządkowania terenu wokół niego, 
- stosowania właściwych zapisów księgowych dotyczących wydatków KS Jutrzenka. 
 
30.12.2008r.   – podsumowanie pracy Komisji za 2008 rok, 

- opracowanie planu pracy na 2009 rok 
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W 2008 roku Komisja zgłosiła do odpowiednich organów gminy i jednostek organizacyjnych 
17 wniosków. Ich sposób załatwienia przedstawia się następująco: 
- pozytywnie 6, 
- bez odpowiedzi i do załatwienia 11. 
Stwierdzić naleŜy, Ŝe były przypadki zwłoki  jak równieŜ odpowiedzi enigmatycznych. 
 
Absencja radnych w posiedzeniach Komisji: 
1 osoba – 1 nieobecność 
1 osoba – 2 nieobecności 
1 osoba – 8 nieobecności 
 
Oprócz zagadnień zawartych w planie pracy Komisja zajmowała się równieŜ innymi 
sprawami dotyczącymi naszej gminy. 
 
Wszystkie posiedzenia były merytorycznie przygotowane, członkowie otrzymywali materiały 
dotyczące obrad. 
 
W posiedzeniach Komisji uczestniczyli: Wójt, Sekretarz, Skarbnik Gminy, kierownicy 
gminnych jednostek organizacyjnych, działacze sportowi, przedstawiciele KGW i inni za co 
im dziękuję. Dziękuję równieŜ za obsługę Komisji Pani ElŜbiecie Karmasz oraz za porady 
prawne Panu Mecenasowi Arkadiuszowi CzyŜewskiemu. 
 
Zagadnienia, których nie zrealizowano w bieŜącym roku będą przedmiotem obrad w roku 
przyszłym. 
 
Wnioski do pracy w roku 2009: 
- informowanie na bieŜąco przez Urząd przewodniczącej i członków Komisji o 

zagadnieniach będących w spektrum jej działania. 
Dziękuję bardzo.  
Bardzo proszę Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Maria Orzechowska. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Maria Orzechowska  -  
Komisja w składzie: 
1. Pani Maria Orzechowska - Przewodnicząca 
2. Pan Andrzej Grasiak - członek 
3. Pan Jacek Lisiecki  - członek 
4. Pan Wojciech Szymanek - członek 
5. Pani Teodora Wójcik - członek  
6. Pan Marek Walecki  - członek  
 
 Komisja Rewizyjna działała głownie w oparciu o ramy planu pracy przyjętego 
Uchwałą  Nr  XV/67/08 Rady Gminy z dnia 21.02.2008 r. oraz zadania zlecone przez  
Radę Gminy. 
  W roku 2008 Komisja Rewizyjna obradowała na 16 posiedzeniach oraz trzech 
wspólnych z pozostałymi Komisjami, na których zajmowała się następującymi sprawami: 
 
1. 21.01.2008 r. – opracowanie planu pracy Komisji na 2008 rok 
 wypracowano wnioski w sprawie: 

-wyjazdowych posiedzeń / objazdowych / 
- propozycji do planu pracy Rady Gminy na 2008 rok. 
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2. 11.02.2008 r. – wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady Gminy w sprawie 
opiniowania projektu budŜetu na 2008 rok. 

 Wnioskowano w sprawie : 
rozpoczęcia budowy III etapu kanalizacji w Cegłowie w 2008 roku, 

 dokonania zmian w wieloletnim planie inwestycyjnym. 
 
3. 29.02.2008 r. – Tematem spotkania była kontrola realizacja realizacji wydatków w 

ramach Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii za 2007 rok. 
Komisja Rewizyjna dokonała wyrywkowej kontroli dokumentów oraz porównała  
zgodność  wydatkowania środków  GKRPA i N z jej preliminarzem . 
Komisja nie wysunęła Ŝadnych wniosków i nie wniosła uwag. 
 

4. Czwarte posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w dniu 7.03.2008 r. 
Tematem posiedzenia była ocena planowanych i wykonanych inwestycji za 2007 rok. 
Kontrolujący dokonał analizy wykonanych inwestycji za 2007 rok i w celu dokonania 
oceny zaplanował posiedzenie wyjazdowe. 

 
5. 3.04.2008 r. komisja odbyła posiedzenie wyjazdowe. Zwizytowała 5  obiektów na 

których wykonano inwestycje w 2007 roku. 
 W wyniku powyŜszych czynności kontrolujący dokonał następujących ustaleń: 

1) Pod względem legalności i celowości do wszystkich skontrolowanych inwestycji 
Komisja Rewizyjna nie miała zastrzeŜeń. 

2) Pod względem gospodarności i rzetelności Komisja Rewizyjna wniosła 
zastrzeŜenia do inwestycji kotłowni w Publicznej Szkole Podstawowej w 
Podcierniu oraz nawierzchni ulicy Kolejowej w Cegłowie. 

 
6. 4.04.2008 r. Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę w Urzędzie Gminy Cegłów. 

Kontrolą objęto realizację Uchwał Rady Gminy. 
Komisja Rewizyjna dokonała wyboru spośród wszystkich 51 podjętych uchwał w 
2007 roku wyrywkowo 8 uchwał. 

 Komisja stwierdziła, Ŝe dwie uchwały zostały niezrealizowane a jedną naleŜałoby 
skontrolować. 

7. Siódme posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w dniu 8.04.2008 r.  
Tematem posiedzenia była ocena wykonania budŜetu za 2007 rok. 
Na posiedzeniu obecni byli: Pan Wójt Krzysztof Miklaszewski i Pani Hanna Brynk – 
Skarbnik, którzy udzielali informacji na temat realizacji budŜetu. 
Komisja wypracowała dwa wnioski w sprawie: 
- udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Cegłów za 2007 rok. 
- zlecenia przeprowadzenia wykonania uchwały Rady Gminy Nr IV/15/07 z dnia 

22.02.2007 r. we wszystkich placówkach oświatowych na terenie gminy Cegłów. 
 
8. Komisja Rewizyjna w dniu 17.04.2008 r. zajęła się rozpatrywaniem skarg Państwa 

Zatorskich na działalność Wójta Gminy Cegłów. 
 Komisja dokonała wizji lokalnej we wsi Wólka Wiciejowska i wysłuchała wyjaśnień 

Wójta Gminy i Pana Okrzei zam. Wólka Wiciejowska . 
 Komisja po rozpatrzeniu części skarg nie zajęła ostatecznego stanowiska z uwagi na 

zawiłość spraw oraz przesłanie przez Wojewódzki Urząd Marszałkowski 14 pism . 
 
9. W dniu 29.05.2008 r. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła skargi Pana Włodzimierza  
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Zatorskiego zam. Wólka Wiciejowska. 
Komisja wnioskowała przy 4 głosach – za i 1 wstrzymującym o podjęcie uchwały w 
sprawie uznania pism Pana Zatorskiego skierowanych do Rady Gminy przez 
Mazowiecki Urząd Wojewódzki w okresie od 31.03.2008 r do 20.05.2008 r. jako 
nieuzasadnione. 
 

10.11.12.13. Komisja rewizyjna na czterech posiedzeniach w dniach 1.07.2008, 8.07.2008,  
11.07.2008 i 21.07.2008 r. zajmowała się rozpatrzeniem skargi Pana Włodzimierza  
Zatorskiego oraz radnego Pana Dariusza Uchmana . 
W wyniku swojej pracy Komisja Rewizyjna wypracowała wniosek o oddalenie skargi 
Pana Włodzimierza Zatorskiego na działalność Wójta Gminy Cegłów przy 3 głosach – 
za i jednym wstrzymującym. 
 

14. 31.07.2008 r. wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady Gminy Cegłów w 
sprawie Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Cegłów na lata 2007 – 2013. 

 
15. 25.09.2008 r. wspólne posiedzenie w sprawie analizy i opiniowania po poprawkach  

Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Cegłów na lata 2007 – 2013. 
 
16. W dniu 9.10.2008 r. Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę w Zakładzie 

 Gospodarki Komunalnej a kontrola objęto działalność usługową  Zakładu.  
W posiedzeniu uczestniczył Kierownik jednostki Pan Jerzy Murawski i Główny  
Księgowy – Pani Agnieszka Chmielewska . 
Członkowie Komisji w zakresie kontrolowanych dokumentów nie stwierdzili  
uchybień. 

 
17 i 18. Na dwóch posiedzeniach w dniach 14.10.2008 r. i 24.10.2008 r. Komisja Rewizyjna  

rozpatrzyła skargę Pana Włodzimierza Zatorskiego przesłaną przez Wojewodę 
 Mazowieckiego do Rady Gminy Cegłów oraz wysłuchała wyjaśnień Pana  
Włodzimierza Zatorskiego w przedmiotowej sprawie. 
Komisja Rewizyjna wypracowała 3 wnioski: 
1) przy 4 głosach za i jednym wstrzymującym o uznanie zarzutów zawartych w 
 skardze a dotyczących poświadczenia nieprawdy  przez Wójta Gminy Cegłów – za 
bezzasadne. 
2) zobowiązać Pana Wójta do wyegzekwowania wywiązania się z trójstronnego 
 porozumienia dotyczącego utrzymania dróg w stanie przejezdności od stron w/w 
porozumienia. 
3) wyegzekwować od Pana Jana Okrzei wytyczenie odcinka drogo gminnej 185/1. 

 
19. W dniu 7.11.2008r. Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę w Urzędzie Gminy 

w  Cegłowie w zakresie wydatków na remonty dróg i chodników. 
 
W 2008 roku Komisja Rewizyjna wypracowała 8 wniosków. 
Absencja radnych w posiedzeniach Komisji kształtowała się następująco: 

- 3 osoby po jednej nieobecności usprawiedliwionej  
- 1 osoba 3 nieobecności usprawiedliwione 
- 1 osoba 2 nieobecności usprawiedliwione 

Frekwencja radnych na wszystkich posiedzeniach wyniosła średnio 94,4 % 
 
Za udział w posiedzeniach członkom Komisji wypłacono diety w wysokości 6 540 zł. 
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Komisja pracowała na: 

-      8 posiedzeniach planowych 
-      3 wspólnych oraz 
-         8 posiedzeniach w celu rozpatrzenia skarg  

Kontrole, których nie zrealizowano w 2008roku będą przedmiotem obrad w roku 2009. 
-  

Informacji Komisji udzielali:  Wójt Gminy, Skarbnik i Sekretarz Gminy, Kierownicy 
jednostek i pracownicy Gminy  za co serdecznie dziękujemy. 
Pragnę ponadto serdecznie podziękować Pani ElŜbiecie Karmasz za obsługę Komisji i Panu 
Mecenasowi Arkadiuszowi CzyŜewskiemu za udzielanie porad prawnych i współpracę. 
Dziękuję bardzo.  
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. 
Bardzo proszę w zastępstwie Przewodniczącego Pana radnego Janickiego o sprawozdanie z 
pracy Komisji Rolnictwa. 
Pan Krzysztof Janicki – radny –  
Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa  Publicznego, Ochrony Środowiska i 
Ochrony p/PoŜarowej  za rok 2008. 
 W roku 2008 komisja odbyła 9 spotkań, w tym 2 spotkania objazdowe ( OSP  oraz 
drogi gminne), złoŜyła 13 wniosków oraz 2 opinie.  
Komisja realizowała swój plan pracy, ponadto opiniowała oraz zajmowała stanowiska w 
sprawach skierowanych przez Wójta i przez Przewodniczącą Rady Gminy. 
ZaangaŜowana była równieŜ w pracach nad budŜetem. Zajmowaliśmy się skargami 
kierowanymi do Wójta jak i Rady przez mieszkańców naszej gminy ( kopalnie piasku w 
Wólce Wiciejowskiej i problematyczne drogi ). 
Staraliśmy się aby nasze wnioski były realizowane  ( nie zawsze  z pozytywnym skutkiem). 
Realizacja tych wniosków częściowo ułatwia Ŝycie naszym mieszkańcom . 
Ubolewamy, Ŝe mamy kłopoty z dalszą budową kanalizacji w Cegłowie, co wpływa teŜ 
negatywnie na ochronę środowiska i zdrowie naszych mieszkańców. 
W części posiedzeń uczestniczył Wójt i Przewodnicząca Rady . 
Wnioski i opinie do wglądu w biurze Rady. 
Komisja odbyła w 2008 roku łącznie 9  posiedzeń  
– w tym: 
- 3 posiedzenia sama Komisja w tym 1 objazdowe  

18.01.2008 
04.03.2008 r. 

 12.09.2008 r / objazdowe /  
- 3 posiedzenia wspólnie z Komisją Finansów 

03.06.2008 r. 
27.10. 2008 r. 
21.11.2008 r. 

- 3 posiedzenia wspólnie ze wszystkimi komisjami Rady Gminy 
11.02.2008 r. 
31.07.2008 
25.09.2008 

Frekwencja obecności członków komisji na wszystkich spotkaniach wyniosła średnio   
79,61 %. 
Razem za udział w posiedzeniach członkom Komisji wypłacono diety w wysokości 2140 zł. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Marcin Uchman, proszę. 
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Przewodniczący Komisji Finansów – Pan Marcin Uchman  :  
Komisja Finansów i Funduszy Unijnych obradowała w składzie: 
Marcin Uchman – przewodniczący 
Adam Padzik – członek 
Wojciech Szymanek – członek 
Dariusz Uchman – członek 
Krzysztof Walas – członek 
Jacek Wąsowski – członek  
W roku 2008 Komisja odbyła łącznie 12 posiedzeń, z czego 3 posiedzenia wspólnie z 
Komisją Rolnictwa oraz 3 posiedzenia wspólne z wszystkimi komisjami stałymi Rady. 
Frekwencja na wszystkich spotkaniach wyniosła średnio 90,26%. Razem za udział w 
posiedzeniach członkowie komisji pobrali diety w wysokości 3220 zł. 
Komisja w 2008 roku podjęła 24 wnioski, w tym 12 wniosków na posiedzeniach wspólnie z 
Komisją Rolnictwa oraz 4 wnioski na posiedzeniach wspólnych z komisjami stałymi RG. 
Zrealizowanych zostało 15 wniosków, co stanowi 62,5% ogółu złoŜonych. 
Komisja wypracowała równieŜ 10 opinii i stanowisk, z czego 6 na posiedzeniach z innymi 
komisjami stałymi rady gminy. 80% z tych opinii zostało uwzględnione przy podejmowaniu 
decyzji przez Radę Gminy bądź Wójta. 
Na posiedzeniach komisji zostały przygotowane równieŜ dwa projekty uchwał. Pierwszy w 
sprawie w sprawie oznakowania głównych dróg wjazdowych do gminy Cegłów tzw. 
„Witacze”, który został jednogłośnie zaakceptowany przez radę - nie doczekał się on niestety 
na realizację. 
Drugi projekt uchwały w sprawie aktualizacji planu rozwoju lokalnego z problemami, ale 
jednak został zrealizowany. 
 
22 stycznia – Komisja Finansów  
Wniosek o przystąpienie Gminy Cegłów do projektu N@utobus – zrealizowany. Autobus 
przebywał tydzień na terenie naszej gminy stacjonował przy szkołach. 
 
11 luty – posiedzenie wspólnie z wszystkimi komisjami 

wniosek w sprawie rozpoczęcia budowy III etapu kanalizacji – 
ewentualny kredyt -800tys. – niezrealizowany 
opinia w sprawie projektu budŜetu na rok 2008 wraz z poprawkami 
– uwzględniona 

 
25 marca – Komisja Finansów  
wniosek o finalizację prac nad PRL 2007-13 – zrealizowany 
 
10 kwietnia – Komisja Finansów 
projekt uchwały w sprawie oznakowania głównych dróg wjazdowych do gminy Cegłów tzw. 
witacze – uchwała podjęta jednak niezrealizowana 
projekt uchwały w sprawie aktualizacji PRL – zrealizowany 
 
22 kwietnia – Komisja Finansów 
wniosek w sprawie wzmoŜenia działań informacyjnych n/t aktualizacji studium – 
zrealizowany 
wniosek w sprawie instalacji tablic informacyjnych na terenie gminy – niezrealizowany 
opinia w sprawie wykonania budŜetu za 2008 
 
3 czerwca – Komisja Finansów wspólnie z Komisją Rolnictwa 
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wniosek w sprawie przejęcia targowiska – niezrealizowany 
wniosek w sprawie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków – niezrealizowany 
wniosek w sprawie budowy bezpłatnej bezprzewodowej sieci internetowej – niezrealizowany 
wniosek w sprawie upowaŜnienia Wójta do negocjacji z parafią w sprawie wydzierŜawienia 
działki – zrealizowany 
odpowiedź na pismo Włodzimierza Zatorskiego 
 
31 lipca – posiedzenie wspólnie z wszystkimi komisjami  
wniosek w sprawie uzasadnienia celowości wyboru PROW do realizacji budowy sieci 
kanalizacyjnej – częściowo zrealizowany 
opinia w sprawie zbycia działki – uwzględniona 
opinia w sprawie nadania nazw ulicom – uwzględniona 
wniosek o ustalenie miejscowości Kiczki jako kolejnej do pozyskania środków z działania 
Odnowa Miejscowości w ramach PROW – zrealizowany (wstępna akceptacja przez Wójta) 
wniosek w prawie kolejności oraz istotności zadań inwestycyjnych na potrzeby aktualizacji 
PRL – częściowo zrealizowany 
 
26 sierpnia – Komisja Finansów 
wniosek w sprawie zatrudnienia pracownika do przedszkola w Wiciejowie – zrealizowany 
w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków w budŜecie gminy na rok 2008 na zakup 
samochodu dla OSP Cegłów – nie wymagał realizacji 
opinia w sprawie zmian budŜetowych – uwzględniona  
opinia w sprawie zaciągnięcia poŜyczki – uwzględniona nie wymagała realizacji 
 
25 września – posiedzenie wspólnie z wszystkimi komisjami  
opinia w sprawie projektu PRL – uwzględniona 
opinia w sprawie podwyŜszenia kryterium dochodowego w zakresie doŜywiania – 
uwzględniona 
opinia w sprawie zmian w budŜecie – uwzględniona 
 
27 października – Komisja Finansów wraz z Komisją Rolnictwa 
wniosek w sprawie przystąpienia do programu ORLIK 2012 – zrealizowany 
naprawy drogi na odcinku Piaseczno – Leśniczówka i budowy przepustu – brak informacji 
opinia w sprawie budowy obwodnicy Cegłowa – uwzględniona 
wniosek w sprawie przygotowania projektu uchwały odnośnie współfinansowania 
„przebudowy drogi Piaseczno – Podskwarne – zrealizowane 
 
4 listopada – Komisja Finansów 
opinia w sprawie dokonania zmian w budŜecie – uwzględniona 
wniosek w sprawie poprawek do projektu uchwały  w sprawie procedury uchwalania budŜetu 
– zrealizowany 
wniosek w sprawie poprawek do projektu uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budŜetu - zrealizowany 
 
Ostatnie posiedzenie odbyliśmy 21 listopada – Komisja Finansów wraz z Komisją Rolnictwa 
wniosek w sprawie podjęcia działań dotyczących budowy garaŜu dla OSP Pełczanka – w 
trakcie realizacji 
wniosek w sprawie wydawania biuletynu informacyjnego – niezrealizowany 
stanowisko w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportu – uwzględnione 
opinia w sprawie podatków i opłat lokalnych – uwzględniona 
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wniosek w sprawie utworzenia zakładki informacji z działalności rady gminy oraz komisji 
stałych rady – niezrealizowany 
wniosek w sprawie przygotowania projektu uchwały w prawie urealnienia stawek opłaty za 
odbiór odpadów – niezrealizowany  
 
Na zakończenie chciałbym serdecznie podziękować wszystkim członkom komisji, 
pracownikom magistratu w szczególności Panu Wójtowi , Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, Pani 
ElŜbiecie Karmasz, Pani Przewodniczącej, która uczestniczyła w posiedzeniach  za 
zaangaŜowanie, włoŜone w trakcie prac nad poszczególnymi problemami, które 
rozpatrywaliśmy w ubiegłym roku. 
A co do Ŝyczeń na ten rok to chciałbym, aby na wnioski czy opinie, które nie są uwzględniane 
Ŝeby były  udzielane na nie wyjaśnienia, dlaczego nie są one realizowane. 
 
Dziękuję bardzo. 
Przewodnicząca Rady Gminy - Dziękuję bardzo. Ja z tej strony dziękuję Przewodniczącemu 
za merytoryczne przygotowanie prac Komisji, dziękuję za zapraszanie mnie na posiedzenia 
tej Komisji , przewaŜnie byłam serdecznie przyjmowana . 
 
Ad. pkt. 6.  
Przewodnicząca Rady Gminy – Proszę państwa ja przedstawię krótko statystyczną 
informację o pracach Rady Gminy. 
Informacja o pracy Rady Gminy za 2008 rok: 
W 2008 roku odbyło się : 
- 9 sesji, oraz 
- 2 zespoły konsultacyjne  - 31.01.2008r.i 27.11.2008 r. 
- 3 wspólne posiedzenia wszystkich Komisji Rady Gminy - 11.02. 2008 r. 

- 31.07. 2008 r. 
- 25.09. 2008 r . 

Łącznie podjęto 52 uchwały: od nr XV/67/2008 do XXIII/118/08. 
Frekwencja obecności radnych na sesjach wyniosła średnio - 88,11 % 
Koszty diet wypłaconych radnym w 2008 r. wyniosły: 
- za udział w sesjach    / 9 /   -  8.680 zł 
- za posiedzenie zespołów konsultacyjnych    / 2 /   -  1.800 zł 
- za wspólne posiedzenia komisji Rady Gminy / 3 /    - 2.560 zł 
- Komisja Oświaty  -  2.940 zł 
- Komisja Rewizyjna - 6.540 zł 
- Komisja Finansów - 3.220 zł 
- Komisja Rolnictwa - 2.140 zł 
 
 Za udział w posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady Gminy zostały wypłacone w 2008 
roku diety w kwocie: 14.840 zł. 
Razem za udział w sesjach, zespole konsultacyjnym i wspólnych posiedzeniach Komisji oraz 
udział w posiedzeniach poszczególnych Komisji  Rady Gminy wypłacono radnym w 2008 
roku łącznie 27.880 zł 
Koszty diet wypłaconych sołtysom za udział w sesjach wyniósł  - 5.920 zł 
oraz zwrot kosztów podróŜy w kwocie     -    261 zł 
Łącznie sołtysom wypłacono       - 6.181 zł 
Łączny koszt zryczałtowanej diety miesięcznej wypłaconej  
Przewodniczącemu Rady Gminy wyniósł  do 24.04.2008 r.  - 3.040 zł   
Przewodniczącej Rady Gminy  od 25.04.2008 r.  - 6.560 zł 
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Razem:         - 9.600 zł 
 
Ad. pkt. 7. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Przechodzimy do punku następnego – Podjęcie uchwał w 
sprawie uchwalenia planów pracy na 2009 rok stałych Komisji Rady Gminy. 
Mam propozycję, Ŝeby wcześniej odczytać propozycje planów pracy, które będą załącznikiem 
do projektu  uchwały, którą państwo radni otrzymali . Po przeczytaniu propozycji planów 
pracy kaŜdej komisji bardzo proszę radnych ,jeŜeli chcieliby się ustosunkować, czy wnieść 
swoje propozycje będąc członkiem innej Komisji , bardzo proszę a potem przegłosujemy 
wszystkie. 
JeŜeli chodzi o plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu , Zdrowia i Spraw Socjalnych 
Rady Gminy w Cegłowie  na 2009rok, projekt jest następujący : 
 

PLAN PRACY KOMISJI OŚWIATY, KULTURY, SPORTU, ZDROWIA I SPRAW SOCJALNYCH  
RADY GMINY W CEGŁOWIE NA 2009 
 
Termin 

wykonania 
Tematyka posiedzenia Uwagi 

I kwartał  1. Ocena wykorzystania mienia gminnego w 
działalności KS Jutrzenka. 

2. Analiza i opiniowanie regulaminu prac i nagród dla 
nauczycieli w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez gminę na 2009 r. 

3. Ferie na sportowo- Szkoła w Podcierniu. 
4. Zapoznanie się z kalendarzem imprez kulturalnych i 

sportowych na terenie gminy na 2009 r. 
5. Praca nad projektem budŜetu na 2009 r.  
6. Realizacja zadań określonych w gminnym programie 

profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za 
2008 r. 

7. Analiza i opinia o projekcie GP PiRPAiN na 2009r 

 

II kwartał 1. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji budŜetu 
gminy za rok 2008 w zakresie kompetencji komisji. 

2. Funkcjonowanie świetlic środowiskowych w naszej 
gminie – posiedzenie wyjazdowe. 

3. Analiza funkcjonowania szkół gminnych w 
kontekście kosztu kształcenia jednego ucznia. 

4. Kontrola realizacji uchwał Rady Gminy dotyczących 
oświaty. 

5. Zapoznanie się z protokołami pokontrolnymi 
jednostek oświatowych prowadzonych przez organ 
prowadzący. 

6. Analiza i opiniowanie projektów arkuszy 
organizacyjnych szkół i przedszkoli na rok szkolny 
2009/2010. 

 

III kwartał 1. Ocena zakresu akcji profilaktycznych dotyczących 
zdrowia mieszkańców. 

2. Bezpieczeństwo ucznia w szkole oraz w drodze do i 
ze szkoły. 

3. Zakres i ocena wykorzystania gminnego mienia 
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komunalnego celem zaspokajania zbiorowych 
potrzeb mieszkańców. 

4. Nabór do szkół i przedszkoli w gminie Cegłów. 
5. Ocena przygotowania placówek oświatowych w 

perspektywie nadchodzącego nowego roku 
szkolnego 2009/2010 (posiedzenia wyjazdowe). 

6. Wypracowanie wniosków do projektu budŜetu na 
rok 2010. 

IV kwartał 1. Zapoznanie się z podstawowymi aktami prawa 
oświatowego. 

2. Informacja o pomocy społecznej udzielanej przez 
GOPS w Cegłowie. 

3. Analiza projektu budŜetu gminy na 2010 r. 
4. Opracowanie sprawozdania z pracy Komisji za 2009 

r. 
5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2010 rok. 

 

 

Ponadto: 
• analiza i opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawach dotyczących 

oświaty, kultury, sportu, zdrowia i opieki społecznej – w miarę potrzeb, 
• spotkania doraźne z inicjatywny własnej oraz organu wykonawczego. 

Plan pracy jest otwarty, moŜe być uzupełniany i aktualizowany w zaleŜności od potrzeb i 
występujących problemów. Terminy realizacji mogą być zmieniane i dostosowywane do 
sytuacji bieŜącej. 
Plan pracy przyjęty został jednogłośnie na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Gminy w Cegłowie w dniu 30.12.2008 r. 
Przewodnicząca Rady – Czy ktoś z państwa radnych chciałby wnieść jakieś swoje uwagi do 
planu pracy Komisji Oświaty? Plan pracy jest otwarty, więc w między czasie bardzo proszę. 
Proszę bardzo plan pracy Komisji Rewizyjnej . 
Przewodnicząca Komisji rewizyjnej – Pani  Maria Orzechowska -  Plan pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2009 rok.  
 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 5 stycznia 2009 r opracowała plan pracy na 2009 r 
 

Termin 
wykonania 

Tematyka kontroli 
Przedkłada materiały 
Osoby zaproszone 

I kw. 1. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2009  
Podsumowanie planu pracy komisji za rok 2008 

 

2. Kontrola realizacji uchwał Rady Gminy i zapoznanie się ze 
sprawozdaniem z wykonania budŜetu za rok 2008. 

P. Wójt 
P. Skarbnik 

3. Kontrola wydatków remontowych w placówkach 
oświatowych za 2008  
Analiza kosztów utrzymania oświaty w gminie za 2008 rok 

P.Wójt 
P. Skarbnik 

4. Ocena planowanych i wykonanych inwestycji za 2008 r. P. Wójt 
P. Skarbnik 

II kw. 1. Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2008 r. i 
wystąpienie z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla 
Wójta. 

P. Wójt 
P. Skarbnik 
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2. Kontrola jednostek organizacyjnych gminy – wszystkich 
szkół na  terenie gminy wspólnie z Komisją Oświaty 
- Zespołu Szkolnego w Cegłowie 
- Publicznej Szkoły Podstawowej w Podcierniu 
- Zespołu Szkolnego w Piasecznie 
- Publicznej Szkoły Podstawowej w Wiciejowie 

P. Wójt 
Kierownicy jednostek. 

III kw.  1.Analiza przeprowadzonych przez Urząd Gminy przetargów w 
2008 r. 

P. Wójt 
P. Skarbnik. 
Pracownik U.G. 

2. Kontrola umorzeń podatkowych  
Ocena realizacji uwag i wniosków zawartych w protokołach 
pokontrolnych Komisji Rewizyjnej w 2009 r. 

 

3. Kontrola wykorzystania dotacji udzielonych z budŜetu 
gminy dla Klubów Sportowych i Stowarzyszeń na terenie 
gminy Cegłów 

P. Wójt 
P. Skarbnik 
 

IV kw. 1. Analiza proponowanych stawek podatkowych na rok 2010 
r. 

P. Wójt 

2. Kontrola GOPS w Cegłowie. P. Wójt 
Kierownik GOPS 

3. Podsumowanie pracy Komisji za rok 2009 
4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2010 r. 

 

5. Analiza kontroli wewnętrznych prowadzonych przez Urząd 
Gminy jednostkach organizacyjnych 

 

 
Realizacja poszczególnych tematów moŜe ulec przesunięciu w poszczególnych miesiącach 
jak równieŜ tematyka posiedzeń moŜe zostać poszerzona o tematy potrzebujące pilnego 
rozpatrzenia.  
Wykonanie zadań kontrolnych na zlecenie Rady Gminy w zakresie i w formach wskazanych 
w uchwałach Rady. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo.  
Komisja Rolnictwa, proszę. 
 
Pan Krzysztof Janicki – członek Komisji Rolnictwa – 
Plan Pracy Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Środowiska i Ochrony 

p/PoŜarowej na 2009 rok 
 

Styczeń 
1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2009 rok 
2. Sprawy bieŜące. 
3. ZłoŜenie wniosku. 
 

Luty 
1. Ochrona środowiska i gospodarki odpadami na terenie gminy. 
2. Informacja kierownika ZGK na temat działań zakładu i planów działań na 2009 r 
3. Opiniowanie planu budŜetu na 2009 rok wspólnie z Komisją Finansów. 
 

Marzec – Kwiecień 
1. Formy działania związane z pozyskaniem środków unijnych przez rolników. 
2. Informacja na temat działania O.D.R. na terenie gminy z udziałem Pani Małgorzaty 

Płatek. 
3. Objazd jednostek OSP na terenie gminy. Propozycja wspólnego objazdu ze StraŜą 

zawodową z Mińska Maz./ 
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Maj – Czerwiec 

1. Ocena stanu dróg gminnych po zimie i bieŜące naprawy. 
2. Informacja Wójta na temat realizacji bieŜących inwestycji. 
 

Lipiec – Sierpień 
1. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie z udziałem przedstawiciela 

Komisariatu w Mrozach . 
2. Informacja Wójta na temat stopnia realizacji wniosków złoŜonych przez Komisję w I 

półroczu. 
 

Wrzesień- Październik 
1. Planowane inwestycje na rok 2010. 
2. Informacja Wójta na temat realizacji zadań związanych z budową i modernizacją dróg 

oraz pozostałych inwestycji. 
 

Listopad  
1. Zaopiniowanie stawek podatku i proponowanej ceny 1q Ŝyta na rok 2010. 
 

Grudzień 
1. Informacja Wójta na temat realizacji wniosków za 2009 rok. 
2. Ocena pracy Komisji za 2009 rok. 
3. Przygotowanie planu pracy na 2010 rok. 
Stałym punktem porządku obrad Komisji są sprawy róŜne oraz rozpatrywanie skarg, zaŜaleń i 
wniosków mieszkańców naszej gminy. 
W szczególnie uzasadnionych przypadkach pod obrady Komisji mogą by wprowadzone inne 
waŜne zagadnienia nie przewidziane w planie pracy. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów i Funduszy Unijnych - Pan Marcin Uchman –  
Plan Pracy Komisji Finansów i Funduszy Unijnych na 2009 rok 
 

TERMIN TEMATYKA POSIEDZENIA LICZBA 
SPOTKAŃ 

ZAPROSZENI 
GOŚCIE 

Styczeń 

1. Wypracowanie stanowiska Komisji w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie przejęcia od właścicieli 
nieruchomości połoŜonych na terenie gminy Cegłów 
niektórych obowiązków w zakresie utrzymania porządku 
i czystości. 

2. Wypracowanie stanowiska w sprawie odpowiedzi na 
pismo dotyczącego wzrostu prowizji dla inkasentów 
podatków i opłat lokalnych. 

3. Przygotowanie sprawozdania z prac Komisji za rok 
2009. 

4. Przygotowanie planu pracy Komisji na rok 2009. 

1 Wójt, 
 

Styczeń - 
Luty 

1. Opiniowanie  i analiza projektu uchwały budŜetowej na 
rok 2008 

2. Rekomendacja inwestycji do dofinansowania z 
Samorządowego Instrumentu Wsparcia Mazowsza 

1-2 Wójt, 
Skarbnik 
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Marzec - 
Kwiecień 

1. Ocena wykonania budŜetu za rok 2008  
2. Analiza wniosków o dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych złoŜonych przez Gminę  
 

1-2 
 

Wójt, 
Skarbnik 

Maj 
1. Aktualizacja Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Cegłów 

na lata 2007-2013 1 
Wójt 

Gminy 
Cegłów 

Czerwiec 

1. Informacja o stanie realizacji zadań inwestycyjnych i 
modernizacyjnych na terenie gminy Cegłów 

1 

Kierowni
k 

Referatu 
Gospodar

ki 
Komunal
nej, Wójt 

Lipiec 

1. Opiniowanie stawek za opłaty wodno-ściekowe 
 

1 

Kierowni
k i 

Główna 
Księgowa 

ZGK 

Sierpień 
1. Informacja na temat wykonania budŜetu za I półrocze 

2009 
1 

Wójt, 
Skarbnik 

Wrzesień 

1. Omówienie załoŜeń do projektu budŜetu gminy na rok 
2010 

2. PrzedłoŜenie wniosków do przygotowania budŜetu na 
rok 2010 

1-2 
Wójt, 

Skarbnik 

Październi
k 

1. Analiza wniosków budŜetowych na rok 2009 
1 

Wójt, 
Skarbnik 

Listopad - 
Grudzień 

1. Zaopiniowanie stawek i opłat lokalnych na rok 2010 
2. Analiza projektu budŜetu na rok 2010 
1. Opiniowanie projektu budŜetu na 2010. 
2. Opracowanie planu prac Komisji na rok 2010. 

1 
 

Wójt, 
Skarbnik 

Wójt, 
Skarbnik 

 
Punktami stałymi kaŜdego posiedzenia będą: 

� Analiza aktualnych moŜliwości pozyskania środków pozabudŜetowych przez Gminę 
Cegłów, 

� Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy, w szczególności w sprawach 
budŜetowych. 

� sprawy róŜne, 
� składanie wniosków. 

W uzasadnionych przypadkach Komisja zastrzega sobie moŜliwość zmiany realizacji 

terminów oraz treści wyŜej wymienionych zadań. 
Dziękuję bardzo. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Proszę państwa – moŜe ja kompleksowo zapytam czy ktoś z 
państwa ma uwagi do projektów planu pracy? JeŜeli nie to przystępujemy do przegłosowania 
projektu uchwały . 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Cegłów 
w 2009 roku. 
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Uchwała Nr XXIV/ 119 / 09 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 
Gminy. Uchwała w załączeniu. 
Przewodnicząca Rady Gminy - Kto z państwa radnych jest za przyjęciem projektu tej 
uchwały proszę o podniesienie ręki do góry. 
Dziękuję bardzo. Jednogłośnie. Głosowało  10 radnych obecnych na sali obrad. 
JeŜeli chodzi o plan pracy Rady Gminy , ja bardzo proszę poszczególnych Przewodniczących  
poszczególnych komisji, Ŝeby zostawili projekty planów pracy zatwierdzone przed chwila w 
biurze Rady. To będzie dla mnie pomocne w celu opracowania planu pracy Rady Gminy, 
który będzie podejmowany na następnej sesji. 
 
Ad. pkt. 8 i 9. 
Przechodzimy do punktu interpelacje i zapytania i sprawy bieŜące. 
Bardzo proszę, Pan Wójt chciałby w tym temacie jeszcze zabrać głos. 
Wójt Gminy – Proszę państwa jak zapewne wiecie, gmina nasza zdobyła III miejsce w 
ogólno wojewódzkim turnieju pod nazwą „ Gmina przyjazna kulturze” organizowanym przez 
Urząd  Marszałkowski – „Radio dla Ciebie”. Za to III miejsce jest moŜliwość wypromowania 
naszej gminy  przez cały dzień na antenie „Radia dla Ciebie”. Tu apel do państwa, Ŝe kaŜdy 
pomysł, kaŜda dobra myśl , która pozwoli promować gminę pod względem kultury – abyście 
państwo włączyli się w tą akcję. Cały dzień na antenie, jest to wyzwanie nie małe – apel do 
Stowarzyszenia, apel do młodzieŜy, apel do radnych Ŝeby włączyć się w tą akcję a 
koordynatorem jest Pani Danuta Grzegorczyk – dyrektor Biblioteki Gminnej. 
Bardzo proszę o wsparcie, szczególnie liczę na dyrektorów szkół, którzy równieŜ włączą się 
w to z duŜym zaangaŜowaniem . 
Przewodnicząca Rady Gminy – Proszę państwa, kto z państwa radnych ma zapytania, 
interpelacje? Nie widzę. Prosili mnie o głos panowie straŜacy, więc proszę najpierw Pana 
Wojciecha Kaskę. 
Pan Wojciech Kaska – Prezes Z.G. OSP Cegłów – Pani Przewodnicząca, Panie Wójcie, 
Panie i Panowie radni  - jako Prezes Zarządu Gminnego nie będę zdawał sprawozdania z całej 
działalności poniewaŜ to będzie przygotowane jeśli będzie trzeba na następną sesję ale mam 
dwa punkty, które chciałbym zgłosić juŜ na początku roku, poniewaŜ one mogą nam ułatwić 
pracę . Jest to Ustawa o wpłatach za wyjazdy druhów OSP  do akcji. Wchodzi to w Ŝycie od 1 
stycznia i trzeba, Ŝeby to juŜ było, tak, Ŝe za wyjazdy będą nasi członkowie mieli płatne . 
PoniewaŜ są to znikome grosze z tego co wiem, bo juŜ niektóre gminy ustaliły, bo to ustala 
Rada Gminy wysokość. Jest tam podana minimalna stawka a maksymalnej nie ma. 
Chciałbym, Ŝeby spotkać się z Komisją Bezpieczeństwa jako Zarząd Gminny OSP i ustalić 
jak to ma wyglądać. Nie bardzo widzę, Ŝeby po 10 czy 15 zł jak będzie za wyjazd – kaŜdy 
zgłaszał się do gminy. 
Chciałbym aby ta sprawę rozstrzygnąć wspólnie i ustalić jak to ma wyglądać . Jest to 
początek roku i nie jest jeszcze ustalone, tak, Ŝe przed sesją moŜe spotkać się Zarząd Gminny 
OSP i Komisja Bezpieczeństwa i Przewodnicząca Rady i wypracowalibyśmy jakieś wnioski. 
Następną sprawą jaką chciałem poruszyć jest składanie wniosków przez OSP do budŜetu 
gminy. 
Składamy te wnioski co rok i zawsze nie jesteśmy świadomi ma co pieniądze otrzymamy na 
co nas stać a na co nas nie stać. Jestem świadomy tego, Ŝe wszystkie wnioski jakie składamy 
nie są w stanie do zrealizowania przez Urząd Gminy ale moŜe teŜ usiedlibyśmy z Komisją 
Bezpieczeństwa czy z kimś innym i określili komu jest najpotrzebniejsze ,komu jest potrzeba 
coś zrobić Ŝebyśmy wiedzieli na czym stoimy , Ŝe w tym roku zrobimy to i to w tej jednostce 
a w następnej jednostce zrobimy coś innego. Mamy 8 jednostek i budŜet jest taki jaki jest a 
wymagania są dość spore. Te dwa punkty dotyczą spraw straŜackich. Sprawozdanie będzie 
przygotowane na następną sesję i jeŜeli będę zaproszony określimy to szczegółowo. 
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Jako Przewodniczący Rady Sołeckiej z Piaseczna chciałbym się zwrócić do Pana Wójta, czy 
do Rady, czy do Komisji, Ŝe teŜ składamy wnioski i nie są to wnioski aŜ tak potęŜne do 
realizowania i po raz kolejny nie są te wnioski zrealizowane. Chcieliśmy, Ŝe jeŜeli piszemy 
coś to Ŝeby to zrealizować. Nie są to jakieś specjalne wymagania , myślę, Ŝe jest to do 
zrealizowania tylko trzeba trochę chęci.  
Następna sprawa, która mnie bardzo bulwersuje to są sprawy śmieci. Otrzymaliśmy chyba 
wszyscy taką karteczkę ze śmieciami i do czego to zmierza – jest więcej  śmieci nie do 
odebrania jak do odebrania, z czym to związać? Następnie segregujemy śmieci nie po to, Ŝeby 
te śmieci szły do jednego worka. Tu jak widzę to metal i plastik do jednego worka , coś tu 
chyba nie tak. 
Sprawą kieruje PGK Węgrów ale myślę, Ŝe Pan Wójt bo jest przedstawicielem naszym bo jest 
upowaŜniony do podpisania umowy z PGK, Ŝeby tą sprawę wyjaśnił, bo tu jest napisane na 
końcu – jeŜeli nie będziemy segregować tak jak tu jest , worki będą odrzucane, więc jak nam 
odrzucą lub wysypia przed bramą to co wtedy zrobimy? Będziemy zbierać, będą psy zbierać 
albo do lasu. Jest tu sporo takich rzeczy bo wiemy, Ŝe w młodych małŜeństwach są pieluch i 
te inne sprawy – oni tego nie biorą i co my z tym zrobimy? Do lasu wywieziemy?  
Tak, Ŝe jeŜeli ta firma nie chce się wywiązywać , rozwiązać z nią umowę. 
Niedługo moŜe postawią nam skrzynki, Ŝebyśmy butelki umyli i postawili Ŝeby mieli gotowe 
do sprzedania, chyba do tego zmierzają. 
Ta sprawa mnie bardzo zdenerwowała i ludzi z mojej wsi , nie będę się wypowiadał za 
wszystkich ale mówię o mieszkańcach wsi Piaseczno . 
Tak, Ŝe sprawę poddaję do dyskusji i do zrealizowania, bo to jest nie moŜliwe. 
Dziękuję. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Ja tylko odniosę się do odpowiedzi Wójta na temat nie 
wprowadzenia do budŜetu gminy wniosku. W listopadzie podjęliśmy uchwałę około 
budŜetową, gdzie Wójt ma obowiązek odpowiadać na piśmie, więc myślę , Ŝe w tym roku 
państwo zainteresowani dostaniecie takie odpowiedzi. Natomiast jeśli chodzi o te śmieci, czy 
Wójt chciałby się ustosunkować ? 
Wójt Gminy – Segregacja, proszę państwa jest dokładnie wyspecyfikowana w tym piśmie 
PGK. Wszystkie odpady, które nie są tam wyspecyfikowane , trafiają do worków bytowych. 
To nie jest tak, Ŝe pampersy nie będą odbierane , one nie mogą trafić do papieru. 
Wszystkie zmieszane odpady zawierają to co nie wyspecyfikowano w segregowaniu. 
To jest dla naszego dobra, bo to nie PGK tylko ustawodawca określił co ma być segregowane 
a co nie. Na pewno jeszcze PGK poproszę o szczegółowe informacje i wyjaśnienia, Ŝebyście 
państwo mogli dokładniej segregować. Niestety często zdarza siak, Ŝe w segregowanych 
śmieciach znajdzie się karton po mleku w papierze, mimo Ŝe papierowe ale nie powinien tam 
się znaleźć, jest to odpad nie segregowany. Są to paradoksy ale tak to działa. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo  . Bardzo proszę przedstawicieli Zarządu 
OSP w Podcierniu, Panowie prosili mnie wcześniej, przed sesją o udzielenie głosu, bardzo 
proszę. 
Pan Paweł Kowalczyk – Przedstawiciel Zarządu OSP Podciernie. Chciałbym w imieniu 
Zarządu Podciernie wnioskować do Pana Wójta, do Rady o przyznanie środków na zakup 
samochodu bojowego w tym roku 2009 . Wiemy, Ŝe na pierwszym miejscu było tu OSP z 
Pełczanki ale z tego co wiem oni wolą teraz najpierw zbudować sobie garaŜ i dopiero zakupić 
wóz bojowy, tak, Ŝe chciałbym Ŝeby ta sprawa była pozytywnie rozpatrzona z tego teŜ 
względu, Ŝe nasz samochód bojowy jest najstarszym chyba samochodem w gminie i w tej 
chwili po prostu nie nadaje się do uŜytku w okresie zimowym i to chyba byłoby wszystko. 
Dziękuję bardzo. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję . Proszę Pan Marcin Uchman. 
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Pan Marcin Uchman – Przewodniczący Komisji Finansów – Ja myślę, Ŝe tak, jak moja 
osoba tak i większość radnych odniesie się pozytywnie do państwa prośby. Postaramy się 
zrobić posiedzenie wspólne z Komisją Rolnictwa, wówczas moŜe i Pan Kaska równieŜ będzie 
zaproszony i myślę, Ŝe tą sprawę przeanalizujemy i to szczególnie waŜne, Ŝeby ukierunkować 
się na zakup tych uŜywanych wozów bojowych ale jako tako nowych z uwagi na to, Ŝe jest 
jeszcze ten sprzyjający klimat i ciągle moŜemy liczyć na to dofinansowanie z Urzędu 
Marszałkowskiego, tak, Ŝe myślę, Ŝe ta sprawa będzie pozytywnie rozpatrzona. 
Dziękuję. 
Salę obrad opuścił radny – Pan Adam Padzik. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję. Proszę Pan sołtys Adamiak z Cegłowa. 
Pan Janusz Adamiak – sołtys wsi Cegłów – Ja chciałem Panie Wójcie do tych śmieci 
jeszcze wrócić, bo ja dzwoniłem do tej Kierowniczki tej firmy i ona powiedziała,  Ŝe Wójt się 
na to zgodził, na te warunki. Ja chciałem z drugiej strony podejść do sprawy z ludźmi z 
Cegłowa rozmawiam na co dzień i powiedzieli, Ŝe nikt nie będzie inaczej segregował jak do 
tej pory. Jak nie będą chcieli przyjąć, proszę bardzo – worki do lasu, a trzecia sprawa to moŜe 
im zaleŜy, Ŝeby więcej na bytowe odkładać bo wtedy od worka się więcej płaci , bo nie będzie 
dwa worki tylko trzy a jak ktoś wystawi dziesięć worków po 4 zł to będzie 40 zł dopłacał . 
Teraz jeszcze jedno – chciałem dać wniosek do Urzędu Gminy w sprawie zostawiania 
samochodów przed „Jedynką”, Ŝeby tam postawić tablicę, Ŝeby tam więcej jak 15 minut nie 
stały samochody. Prosiłbym ,Ŝeby moŜna było załatwić tak, Ŝeby moŜna było postawić na 15 
minut na więcej nie. Do sklepu nie moŜna wejść bo podjeŜdŜają pod samo wejście. Dziękuję. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Panie sołtysie, jeŜeli chodzi o zwiększenie 
opłaty za śmieci to jest dopiero wniosek jednej z komisji , więc jeszcze nic nie wiadomo. 
Natomiast jeŜeli chodzi o- na PGK –owi nie zaleŜy Ŝeby było więcej  czarnych, dlatego, Ŝe 
PGK bierze od nas określoną kwotę bez względu na ilość, więc to jest ta sprawa. 
JeŜeli chodzi o parking- Panie Wójcie, czy Pan chce odpowiedzieć Panu sołtysowi? 
Pan Janusz Adamiak – sołtys wsi Cegłów – jeŜeli będę miał tablice ja będę wiedział jak z 
nimi załatwić. 
Wójt Gminy – Tablice postawić moŜna tylko problem jest z wyegzekwowaniem tego zakazu, 
to nie jest takie proste. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Ale pod uwagę na pewno weźmiemy. 
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan sołtys z Posiadał. 
Pan Sławomir Niedek – sołtys wsi Posiadały – Mam prośbę, Ŝeby na to Nadleśnictwo 
wpłynąć jeśli chodzi o drogę Posiadały – Cegłów, bo wyciągają drzewo przez rów do samej 
jezdni twardej szosy i są porobione wyrwy po 30 cm  i chodzi o to, Ŝeby to poprawili. 
Druga sprawa jest taka, Ŝe ciągle się mówi o tych drzewach pochylonych, Ŝeby ich usunęli bo 
na wiosnę będą się wywalać co stwarza zagroŜenie. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy - Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie widzę. 
Ad. pkt. 10. 
Przewodnicząca Rady Gminy -  Kto z państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z 
XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy proszę o podniesienie ręki do góry . 
Dziękuję bardzo . Za – 9 radnych. Na 9 radnych obecnych na sali – jednogłośnie.  
 
Ad. pkt. 10. 
Przewodnicząca Rady Gminy – Zamykam XXIV sesję Rady Gminy . 
Mam zaszczyt i przyjemność zaprosić państwa na część opłatkowo – noworoczną za 15 
minut.  
Proszę mieć wyrozumiałość dla nas i nie rozchodzić się. 
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Sesja zakończyła się o godzinie1545 . 
Protokołowała E. Karmasz. 
 
 
        Przewodnicząca Rady Gminy 
        (-) mgr inŜ. Teodora Wójcik 


